

**DATA-SHEET**

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	SP3000 5 000 99	Chemical Name: 化学名称	Filled Inside Tire Lubricant 内装轮胎润滑剂
Trade Name: 商品名称	IPRA- 634	CAS No.: CAS 编号:	---
Synonym 同类名称	---		

**Product Information: 产品资料****\*\*\*Specification 规格**

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	Black Thick Liquid 黑色厚液体	Density (kg/l, gr/cc) 密度	± 1
Solid Content 固体含量, 容积	±35%	Viscosity (@ 30° C) 粘度	±2dpa's

**\*\*\*Typical Properties 主要特性**

IPRA - 634 is a water based , filled inside tire lubricant. When properly applied to the inside of the green tire, this product provides excellent lubrication between the bladder and the green tire.	IPRA - 634 是一种水基, 填充在轮胎润滑剂。当适当应用到绿色轮胎内部, 该产品提供良好的膀胱和绿色轮胎之间的润滑。
--	--

**\*\*\*Recommended Applications 应用推荐**

IPRA 634 can be applied by spray at ambient temperatures up to 40°C Coating weight will vary depending on the process. In some cases it also can be used by brushing.	IPRA 634 可在环境温度下喷涂 40 厘米, 涂层重量将根据工艺而不同。在某些情况下, 它也可以用来刷牙。
---	--

**\*\*\*Handling and Storage recommendations 推荐操作存储条件**

One year/Keep cool (less than 25°C) and in closed original packing.	产品应密封存放在阴凉处, 保质期一年。
---	---------------------

**\*\*\*Package 包装**

Bag: 100kg/Drum 包装: 100kg/桶
--------------------------------